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Angelika Świtalska
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie

                                                           
                                                                                                         
                                                           
                                                                 Interpelacja

                                                                                             Roman Ciepiela
                                                                                             Prezydent Miasta Tarnowa

Proszę o przygotowanie informacji na temat podsumowania ostatniego ataku zimy w 
Tarnowie. W mojej opinii, o ile miasto poradziło sobie na głównych drogach, to osiedlowe 
ulice wyglądały wręcz fatalnie. Proszę o rozważenie zwiększenie mocy służb poprzez 
zatrudnienie dodatkowej kadry oraz zakup sprzętu.  

,, W poniedziałkowe popołudnie przy odśnieżaniu miasta pracowało 11 jednostek 
transportowych (pługopiaskarki, samochody specjalistyczne, ładowarka teleskopowa do soli
i piasku), zaangażowane były 24 osoby.” Tak nieliczna ekipa miała zadbać o to, aby 
odśnieżyć Tarnów?

                                                                                                    Z poważaniem 
                                                                                                            Radna Miasta Tarnowa
   

/-/ Angelika Świtalska
   

Otrzymują:
1x Adresat
1x Kancelaria Rady Miejskiej
1x Wydział Organizacyjny UMT
1x a/a


